





## SAN FELIPE DE AUSTIN STATE HISTORIC SITE

Commemorating the location where, in 1823, Stephen F. Austin established a headquarters for his colony in Mexican Texas. San Felipe de Austin State Historic Site and museum share the stories of early settlers in this region. Today, visitors can walk in the footsteps of these early pioneers at what was the social, economic, and political center of American immigration to Texas before independence. San Felipe de Austin didn't survive the war for Texas independence—it was burned by its own residents as they evacuated during the Runaway Scrape of 1836. Visitor Center.

San Felipe de Austin

This site preserves the location where Stephen F. Austin established his colony in 1823, the first Anglo-American settlement and provisional capital of Mexican Texas.







## **JUNE Rainbow Field Trip**

WHERE: SAN FELIPE DE AUSTIN STATE HISTORIC SITE & GUARDIAN ANGEL CATHOLIC CHURCH

You will enter a replica of a little town that was back in the days of Stephen F. Austin. We will have a guided tour of the different buildings. If there is a full bus, we will have 2 tour guides so that we will be in smaller groups. We will eat there at the Museum area. After lunch we will get to visit a different Painted Church located in Walls, Texas.

**DATE**: Wednesday- June 4. 2025 **TIME**: 8:00 AM -Depart CBC

4:30 PM -Return CBC

**Cost:** \$30.00 -Includes entry fee- tour guide- & Lunch (choice of chicken fried steak OR chicken, green beans, mash potatoes, salad, & ice tea inclusive.)

\*\*\*\*\*\* Payment will reserve your seat on the bus, and is on a first come first serve basis.\*\*\*\*

TIME: 1:30 PM Painted Church – "GUARDIAN ANGEL CATHOLIC CHURCH"

RSVP & Payment to: Josephine Jue 713-774-4321 or jjjlai@yahoo.com







SAN FELIPE DE AUSTIN STATE HISTORIC SITE 圣费利佩德奥斯汀州立历史遗址

纪念 1823 年 Stephen F. Austin 在德克萨斯州的墨西哥建立殖民地总部的地点。 圣费利佩德奥斯汀州立历史遗址和博物馆讲述了该地区早期定居者的故事。今天,游客可以沿着这些早期移民的足迹,来到美国独立前移民德克萨斯州的社会、经济和政治中心。圣费利佩德奥斯汀未能在德克萨斯独立战争中幸存下来——它在 1836 年逃亡战争中被当地居民在撤离时烧毁。

游客中心。

San Felipe de Austin 圣费利佩德奥斯

该遗址保留了Stephen F. Austin 于 1823 年建立殖民地的地点,这是第一个英美定居点和德克萨斯州的墨西哥的临时首都。







六月份彩虹团契-一日游

地点:圣费利佩德奥斯汀州立历史遗址和守护天使天主教教堂 您将会游览 Stephen F. Austin 时代小镇的复制品。 我们将在导游的带领下参观 不同的建筑物。如果巴士满员,我们将安排两名导游,以便我们分成较小的组别。 我们将在博物馆区內用午餐。 午餐后,我们将参观位于德克萨斯州沃尔斯(in Walls. Texas)的另一座彩绘教堂。

日期: 6月4日, 周三

时间: 上午 8 時, 在 CBC 出发, 下午 4 時半回到 CBC

费用:30.00 美元-包括入场费、导游费和午餐(可选择炸鸡排或鸡肉、青豆、土豆泥、沙拉和冰茶。)

\*\*\*\*付款后,将為您预留巴士座位,先到先得。\*\*\*\*

时间: 下午 1 時半 参观彩绘教堂 - "守护天使天主教教堂"

报名与付款至: Josephine Jue 713-774-4321 or jjjlai@yahoo.com